
InvitatZIUA: Buna ziua, numele meu este Gheorghe Dontu

InvitatZIUA: Dupa cum ati aflat deja intentionez sa candidez la functia de Primar al
Municipiului Constanta din partea Partidului Ecologist Roman

InvitatZIUA: Astept intrebarile dumneavoastra

toma: ce oameni de afaceri se afla in spatele partidului ecologist la constanta?

InvitatZIUA: Nu avem oameni de afaceri "in spatele" Partidului Ecologist"

toma: si cu ce bani faceti campania?

InvitatZIUA: Avem in schimb o organizatie inimoasa cu un accentuat spirit de
voluntariat

InvitatZIUA: ne propunem o campanie modesta din punct de vedere financiar cu bani
personali si ai prietenilor

InvitatZIUA: campania se va baza pe intilniri directe cu alegatorii

toma: noi, cetatenii, suntem obisnuiti ca mai devreme sau mai tarziu sa apara un grup de
interese...

InvitatZIUA: va asigur ca in spatele nostru nu se afla grupuri de interese

Andrei: Nu va e teama de presiunile care o sa le faca Mazare ca are un contracandidat
nou si curat, pentru ca voi ecologistii nu ati fost la putere si nu va poate acuza nimeni ca
ati facut ce au facut astia?

InvitatZIUA: sper ca Mazare sa fie destul de istet si sa nu-l deranjeze o candidatura a
unui partid politic nou si mai putin cunoscut doar pe ideee ca nu este corupt si implicat in
scandaluri.

Anon1891: Cati ani aveti?

InvitatZIUA: in urma alegerilor locale va trebui sa fie ales amanagerul orasului si nu
partidul politic

InvitatZIUA: 60 ani, o virdta potrivita pentru o candidatura in Constanta

Anon1456: ce parere aveti de candidatul PDL, Gigi Chiru?

InvitatZIUA: probabil ca PDL-ul considera ca este candidatul cu suficiente sanse pentru
a cistiga primaria, personal il cunosc si am o relatie buna



Anon1891: Nu vi se pare ca aveti o varsta inainta pentru functia de primar? Credeti ca
puteti fata responsabilitatilor?

Anon1891: face fata*

Anon1456: cu ce va ocupati?

InvitatZIUA: da, cred ca este virsta optima pentru ca una din calitatile principale ale
administratorului unui oras este intelepciunea, cumpatarea. masor o data inainte de a taia

Andrei: Veti avea o campanie academica, linistita, sau puneti si dvs o bereta verde si
mergeti la lupta cu bereta rosie? La poarta 6 nu stiu daca intelege cineva conceptul de
ecologie.

InvitatZIUA: ma ocup de familia mea, sunt actionar intr-o societate comerciala unde imi
desfasor activitatea

titus: va auzeam la ltv vorbind despre faptul ca va doriti sa fiti un gospodar pentru oras.
ce inseamna acest lucru?

InvitatZIUA: multumesc andrei, excelenta observatie. Va fi o campanie putin politizata

InvitatZIUA: Doresc sa fiu votat de toti cei care nu-l voteazaa pe Mazare

Andrei: Cei care nu il voteaza pe mazare sunt multi, dar nu ies la vot. Sunt curios cum v-
ati gandit sa ii scoateti la vot, ca pana acum nimeni nu a reusit.

InvitatZIUA: gospodar inseamna sa-ti pese de problemele alegatorilor, sa te preocupe ca
gigacaloria este in constanta 338 lei si nu 180 sau 170

Andrei: Si cum o sa reusiti sa faceti gigacaloria mai ieftina daca ajungeti primar? Ca asta
ne doare pe noi.

InvitatZIUA: pezentidu-ma asa cum sunt, un candidat serios, propunind pentru oras
actiuni pentru oras: scaderea pretului gigacaloriei, anularea taxei de liniste pentru agentii
economici, relocarea marilor firme in orasul nostru si deschiderea orasului catre
investitori si multe alte propuneri din programul nostru

Anon1891: Credeti ca varsta va permite sa faceti fata la presiuni ...?

InvitatZIUA: cred ca primul demers va fi acela de a discuta cu cei care au reusit acest
lucru (navodari, bucuresti). trebuie sa aplicam solutiile care au avut succes

Anon1891: la stres si oboseala?

InvitatZIUA: virsta ma ajuta



InvitatZIUA: nu calatoresc mult, nu-mi petrec noptile in cluburi

Andrei: Concret, o solutie sa ieftiniti intretinerea. Nu ce au facut altii. Ce solutie aveti!

Anon1891: Nici varsta nu prea va permite sa petreci noptile in cluburi. De calatorit vom
vedea...functia de primar este una tentanta

Anon1891: * sa petreceti

InvitatZIUA: se vor elimina pierderile si va fi analizat daca este corect pretul de
productie si pretul de distributie (cele doua componente) si scaderea acestora

InvitatZIUA: sunt probleme de management atit la producator (CET) si la distribuitor
(RADET)

Anon1891: Si solutia care ar fi?

Andrei: Sa nu mai vopseasca garduri aiurea de 10 ori si sa nu mai puna lalele si in toiul
iernii cu preturi de la paris si sa ieftineasca gigacaloria. Ca asta daca sta numai in brazilia
la caldura nu ii pasa ca lumea moare de frig aici si plateste de 5 ori cat face.

Anon1891: Le inchidem sau aveti solutia alternativa?

InvitatZIUA: in primul rind trebuie eficientizate pina la gasirea de solutii alternative.
Vorbim de Constanta nu de o comunitate mica, solutiile alternative pot fi implementate in
timp. Si in acest domeniu avem nevoie de "descentralizare"

Andrei: Pentru Constanta ar fi bine un primar ecologist care sa faca, curatenie si in oras si
in primarie, dar nu cred ca o sa reusiti sa il invingeti pe mazare, ii are pe cei cu puiul si kg
de zahar care sunt saraci si pentru ei conteaza ce le da asta.

InvitatZIUA: Aceste pachete arata starea de saracie a unui oras pe care, sa fim realisti,
nu o putem nega. Nu cred ca doar votul celor cu pachete aleg primarul.

titus: constantenii au inteles faptul ca urbea aceasta nu poate fi condusa de un primar la
fara frecventa? sau mai au nevoie de inca in mandat de (ne)guvernare?

Anon1891: Cum veit face sa fie mai efeciente CET (care aparatine de guvern) si RADET
(care apartine de Consiliul Local)? Mai ales ca PER nu cred ca avea majoritate de
consilieri.

InvitatZIUA: Dontu poate fi alternativa pentru constanteni, ei vor decide

Andrei: Cum ii scoateti la vot pe cei care nu il voteaza pe domnul asta cu nume de
planta? Cu ce ii atrageti?



InvitatZIUA: imi voi face datoria de a propune solutii de eficientizare indiferent de
procentele obtinute, nu cred ca vor refuza binele constantei

Anon7789: Am vazut ca ati fost la psd cu mazare ca si gigi chiru de altfel. Cum va bateti
cun un foat coleg?

InvitatZIUA: prin implicarea lor la ctul de guvernare locala. Una din primele masuri va
fi crearea unui consiliu consultativ unde cetateni (fara sansa de a fi ales local) pot face
propuneri pentru administrarea acestui oras. Un primar intelept trebuie sa stie sa-si
asculte cetatenii.

InvitatZIUA: este o competitie, cel mai bun va cistiga, raspunsul este la cetateni

Anon7789: Daca citeste mazare asta cu consiliul consultativ o sa faca el inainte mai
repede si gata. Alta solutie aveti?

InvitatZIUA: Ar fi bine sa-l faca

Anon7789: O sa spuna ca era ideea lui si a vrut dontu sa o fure online la ziua

Anon7789: Bafta domnule dontu, ca aveti nevoie, sper sa vedem sapca verde la primarie.

InvitatZIUA: Va multumesc sper sa cistige orasul din aceasta competitie

marius: de unde credeti ca mai puteti rupe electorat in afara de mazare?\

InvitatZIUA: din cei 50% care nu se prezinta la vot

marius: adica nehotaratii?

InvitatZIUA: adica cei care nu s-au regasit in ofertele de pina acum ale partidelor
politice sau ale unor "independenti"

marius: cum vi se par taxele si impozitele locale?

jesus: problema celora care nu se prezinta la vot este o indiferenta lipsita de orice ratiune,
credeti ca puteti schimba ceva ?

InvitatZIUA: poate pare ceva imposibil dar voi propune in campanie solutii prin care
cetatenii nu vor mai trebui sa plateasca impozit

marius: cum asa? sau este un as in maneca?

InvitatZIUA: se poate numi si asa, proiectul va fi prezentat in campanie



marius: daca ati fi un investitor ati face afaceri la constanta? dar ca turist ati veni?

Anon8357: Daca avetii solutii sa nu mai plateasca nimeni impozit, va alege lumea
presedintele tarii, nu doar primar la constanta.

InvitatZIUA: ma refer doar la taxele si impozitele locale

Anon8357: E imposibil astea sunt povesti. Nu a inceput campania electorala, stiam ca
doar atunci e liber la mintit.

InvitatZIUA: recomand investitorilor sa investeasca in constanta, turistilor sa ne viziteze,
doar asa orasul poate prospera

Anon9328: Si in ce sa mai investeasca, au vandut astia tot, numai pentru ei.

InvitatZIUA: in exclusivitate pentru cititorii Ziua : printr-o actiune de sortare a
deseurilor produse de fiecare dintre noi, actiune coordonata de primarie, se vor acoperii
banii cheltuiti de cetateni pentru impozitele locale. Detaliile si mecanismul vor fi
prezentate in zilele urmatoare

marius: asta da nota ecologista!

InvitatZIUA: Propun o administratie ECO-logica

Anon9534: Si primarul de acum are nume ecologist

Anon9450: de ce nu ati candidat din partea UNPR ? nu ati fi avut mai mulye sanse
datorita sustinerii mai puternice (materiale evident)?

InvitatZIUA: poate ca da, dar prefer sa fiu o voce avangardista a partidului ecologist

Anon0622: peopunerea pentru conducerea consiliului judetean ne-o puteti impartasi? o sa
faceti echipa in campanie si pioate si dupa.




